附件
Annex
襄阳庞公滨江生态商务新区概念规划和总体城市设计国际征集
International Solicitation for Conceptual Planning and Overall Urban Design for PanggongBinjiang Eco-Business New Area in Xiangyang
[bookmark: _GoBack]应征人登记表
Applicant Registration Form
	序号
No.
	项目和内容
Item and Content	
	

	1
	单位注册名称
Registered name ofinstitutions	
	

	
	国别
Nationality
	

	
	法定代表人
Legal representative
	

	
	公司注册地址
Registered address of company
	

	
	公司成立日期
Date of establishment of company	
	

	
	公司电话
Company phone 	
	

	
	传真
Fax
	

	
	电子邮箱
Email
	

	2
	本项目联系人：
Contact person for this project:
	

	
	a. 姓名
a. Name
	

	
	b. 职务
b. Title
	

	
	c. 办公电话/移动电话
c. Office phone/mobile phone
	

	
	d. 传真
d. Fax
	

	
	e. 电子邮箱
e. Email
	

	
	f. 通信地址及邮政编码
f. Correspondence address and post code	
	

	3
	法人性质：
Nature of legal person:
有限责任公司/合伙人/其它
Limited liability company/partnership/other	
	

	4
	商业登记/营业执照
Business registration/business license
	

	
	登记证编号
Registration certificate number	
	

	5
	规划设计资格或资质的种类/级别
Planning and design qualification or type/level of qualification
	


注：
Notes:
1、此表填写完成后E-mail至zb03@hbzshj.com.cn邮箱，随本表请附应征人的营业执照和资质证书/资格证明文件复印件（如果有）。
1. This form shall be sent to zb03@hbzshj.com.cn after completion, please attach a copy of the applicant's business license and qualification certificate/qualification document (if any) with this form.
2、邮件标题应注明应征人名称和“襄阳庞公滨江生态商务新区概念规划和总体城市设计国际征集”。
2. The title of the email should indicate the name of the applicant and "International Solicitation for Conceptual Planning and Overall Urban Design for PanggongBinjiang Eco-Business New Area in Xiangyang".
3、此表须发送Word版和盖章的PDF扫描版。
3. This form should be sent in Word and a scanned PDF version with seal.

